
(Chinese version follows the English one) (中文版在英文版本之後)

Newsletter Issue: 6 Sep 2021

Best Wishes for the New Academic Year

Welcome back to the New Academic Year at HKUST. We wish you a successful year ahead. All UST staff are welcome to join
the Staff Association as members to join our SA interest classes & groups and enjoy a range of member privileges．
 
Application forms can be downloaded from:
https://staff.hkust.edu.hk/membership_form.html
 

Campus News

Free Language Materials for Pickup

UST Colleagues are welcome to pick up the disused, and yet still in very good conditions, language learning materials (English,
Chinese and Third Languages), including books, DVD and VCD etc., from the Center for Language Education in Room 3019
from today onwards till 17th Sept.
 
Opening hours: 9am-6pm on weekdays (Mon.to Fri.), closed at weekends
 

會訊 2021年9月6日

預祝新學期順利

開學了, 祝各位同事這個學期諸事順利．我們歡迎所有同事加入科大教職員協會, 參加我們的興趣班及小組(詳情見此網址), 及
享用各種會員福利
 
會員申請表格可按此下載．
 
希望在我們今季的活動中可以見到各位
 

校園消息

領取免費語言材料

歡迎科大同事於即日至17號期間從3019室的語言教育中心領取過時但仍處於狀態良好的語言學習材料（英語、中文和第三語
言）。
 
開放時間：星期一至五上午 9時至下午 6時 ，週末休息。
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Website 網站 : https://staff.ust.hk/index.html
Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk
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